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商务口语天天说 第35天:怎样处理出差后事宜
第一句：She always gets some presents for the other people in the office when she's back from a business trip.

她每次出差回来都会给办公室的其他同事带一些礼物。
A: I will go to Spain tomorrow.

我明天要去西班牙了。
B: Oh, that's great.

噢，太棒了。
A: I should ask Linda for advice.

我应该咨询一下琳达。
B: She always gets some presents for the other people in the office when she's back from a business trip.

她每次出差回来都会给办公室的其他同事带一些礼物。
第二句：Every time I'm back, I have to write a detailed report of the business trip.

每次出差回来，我都要写一份详细的出差报告。
A: I will buy everybody a present.

我会给每个人买礼物的。
B: Every time I'm back, I have to write a detailed report of the business trip.

每次出差回来，我都要写一份详细的出差报告。
A: Oh, that's boring.

噢，太无聊了。
其他表达法：
Sometimes I arrive there around two or three o'clock in the morning. It makes me tired.

有的时候我要在凌晨两三点到达。出差让我疲劳。
Business report is tiring to me.

出差报告让我疲劳。
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